
Z A P I S N I K 

Sa prvog (1) redovnog sastanka Komiteta za Politiku i Finansije Skupštine opštine Dragaš, 

održanog 12. Januara 2022. godine, sa početkom u 09:00 časova, sa sledećim dnevnim redom: 

 

DNEVNI RED 

1. Izbor zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine Dragaš 

 

g.Uran Halimi – Pozdrav poštovani delegati, predsedniče i svi prisutni. Otvarama prvu sednicu 

KPF za ovu kalendarsku godinu, u ovom mandatu, prilikom cega cestitam svima na novim 

poziacijama. Po pitanju ovog sastanka komiteta imamo samo jednu tacku dnevnog reda. Izbor 

zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine Dragaš. Pozivam predsednika 

da nam predlozi kandidata za zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine 

Dragaš. 

g.Bexhet Xheladini – Pozdrav svima, zelim srecan rad clanovima na ovom prvom sastanku KPF-

a, zelim vam uspeh i zdravlje. Na osnovu kompetencija iz ZLS br.03-L-040, kao i na osnovu 

AU-a 02/2020 MALS-a o proceduri imenovanja podpredsednika opstina, na dnevnom redu  

danas imamo izbor zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine Dragaš, te 

na osnovu svega toga je kao Predsednik opstine predlazem kao moguceg kandidata Munezir 

Kuka iz sela Restelica. Hvala. 

g.Artan Loshaj -  Pozdrav svima, posto je prva sednica i ja zelim srecan rad svima, jena 

prijateljska primedba za predsedavajuceg, po pravilima trebali ste prvo da stavite na glasanje 

dnevni red i da li mozda imamo predlog za neke druge tacke dnevnog reda. Ja sam eto hteo da 

danas predlozim i tacku eventualno, jer vec 4 sednica nemamo tacku eventualno. Gradjani su nas 

glasali i jedva cekaju da nas cuju, tu su njihovi problemi i stvari koje treba diskutovati. A aklo je 

moguce da nam predsednik objasni ko je ovaj covek, obrazovanje, pripadnost, odakle dolazi, iz 

koje partije i slicno jer nemamo dovoljno informacija o kandidatu. 

g.Uran Halimi – Nismo predvideli tacku eventualno iz razloga sto je ovo prva sednica KPF-a i 

imamo samo jednu tacku dnvenog reda. Sigurno cemo kasnije imati i te tacke. U vezi kandidata, 

verujem da ce predsednik sutra na skupstini, detaljnije objasniti ko je njegov kanidadat kao i 



njegovu pripadnost to jest biografiju. Ako neme niko drugi da nesta u vezi ovoga kaze, onda bi 

smo mogli da zatvorimo zasedanje ovog naseg prvog komiteta. 

g.Artan Loshaj – Nemojte zameriti, tacka dnevnog reda, kada se postavlja na glasanje, tu vam je 

pravni sluzbenik, za svaku tacku dnevnog reda treba prvo da se glasa na Komitetu, jer je komitet 

izabran od strane skupstine, mi ovde igramo ulogu Skupstine. Svaka tacka mora da dodje kod 

nas da li se slazemo sa njom ili ne. Tako da svaka tacka mora da izadje prvo na glasanje ovde na 

ovom komitetu. KPF i njegovi clanovi moraju da znaju sta je njihova obaveza i duznost. Svaki 

predlog ovde se glasa da mi kao komitet smo slozni da ide predmet dalje na skupstini. 

g.Uran Halimi – Da li slazete da stavimo na glasanje da ova tacka bude na dnevnom redu 

sutrasnje skupstine. Ko je ZA-5, PROTIV-2, UZDRZANI-0. Ovim znaci da se usvaja tacka i 

prosledjuje skupstini na dalje razmatranje. Ako nema drugih diskutanata, ovim zatvaram 

danasnji zasedanje Komiteta za Politiku i Finansije. Hvala.  

 

Priprema:         Predsedavajući 

Stručna služba SO Dragaš               Uran Halimi 

 


